
Elevrådsmøte Knappskog skule 

Dag/ dato: Mandag 6. november 2023 kl. 11.00 

Sted: Møterom 

De som var tilstede på møtet er merket med gult: 

Trinn: Tillitselev: Tillitselev: Vara: 

4. Saga Liam Manglar vara 
5. Ulrik Rafaella Aiden og Marlene 

6. Isak Tiril Malene Mathilde og Fredrik 
7. Linnea F Linnea MS Jonathan og Max 

Innføring    

 

Saker: 

1. Innspel til referatet frå den 17. oktober 

 

Friminutt:  

- De voksne må følge bedre med på banen; andre enn di som har 

banen kommer på banen skyter vekk ballen.   

- Fjerne de farlige steinene rundt banen, ha et gjerde istedenfor. 

- Ønsker en fotball-binge. 

- De store vil også være nede på plassen 

 

-    Basketball stativet er ødelagt 

-    Jevne ut sanden på banen og pakke den. 

- Ønske om TL aktiviteter inne. 

 

 

Skuleveg: 

- Tilbakemelding fra møte i skolemiljøutvalget (SMU): Foreldre i FAU 

jobber med saken om Spjeld-tunnelen og med å sikre fotgjenger-

feltet ved lyskryss mot sør. 

- Folk bruker ikke ringeklokke når de sykler forbi fotgjengere på skole- 

veien, gi beskjed til lærer hvis dette skjer. 



Språkbruk:  

- Vi vil ha en språkbruk- kampanje på skolen, dette var også oppi SMU 

møte. Det er for mye stygt språk på skolen, og det er viktig at de 

eldste er gode rollemodeller for de yngre. 

- Språkbruk- kampanje med felles fokus på at vi skal bruke fint språk til 

hverandre for å få et bedre skolemiljø. 

- Rektor sender informasjon til lærere og foreldre om kampanjen. 

 

 

2. Forslag til plan for friminutt 

Skolemiljøutvalget (SMU) ønsket at elevrådet skulle lage en 

banefordeling for fotballbanen, derfor ble det en diskusjon om hva som 

ville bli best for alle. Vi prøver denne fordelingen fram til jul og evaluerer 

hvordan det har gått. Start i uke 47/ mandag 20. november. 

 

Mandag Tirsdag Onsdag Torsdag  Fredag 

1.-4. trinn 7. trinn 1.-4. trinn 5. trinn 6. trinn 

 

 

3. Saker frå klassane 

- Bruk av tyggis på skolen; urettferdig når voksne får bruke 

- Ønske om kantine 

- Ønsker for elev- kvelder: Disko, turneringer, talentshow. 

- Det er kaldt på skolekjøkkenet og sløyden.  

 

 

4. Eventuelt 

  

 

Neste møte blir fredag den 8. desember kl. 11.00. 

 

Referent:  

Linnea MS, sekretær 

Solfrid Kleiven, rektor og kontaktperson for elevrådet 


